

Närvarande: Joacim Linde (JL), Pia-Maria Lodhammar (PL), Christoffer Jernling (CJ), Tobias Falkenström (TF), Emilie Kiraly (EK), Johannes Edén (JE), Denise Bäckström (DB), Anna Henningsson (AH).

§1 Mötet öppnades

§2 Till justerare valdes DB och TF

§3 Rapport från arbetsgrupper:

a) IVA-transporter: EK och JE ska kontakta Svenskt Intensivvårdsregisters representant. Väntar på maillista från Thomas Sundberg.

b) MLA- nätverket: Inga svar ännu, arbetsgruppen ska göra ytterligare försök att nå dem gällande dels deltagande i Göteborgsveckan, dels gällande kontaktperson för nätverkets fortsatta arbete. TF ansluter till gruppen.

c) SSAI-CREM: DB är nationell samordnare, Patrik Brandenstein är representant i "Steering Committee". Programmet startar i hösten 2018 enligt tidigare besked.

d) Forskning: DB har disputerat på svensk traumamortalitet- avhandlingen kan fås om man mailar henne.

e) IT: David Lacandler ska uppdatera hemsidan avseende nya styrelsemedlemmar.

f) SFAI-veckan: DS har lett arbetet med att lämna in våra förslag. Fördelning av moderatorer görs när vi får svar från SFAI.

§4 Visioner inför 2018: Vi avser ha intrahospitalt fokus för att förstärka narkosläkarens roll inom resuscitation. Vi ska, tex på SFAI-veckan, argumentera för att BÖL med ansvar för resuscitation införs på alla kliniker samt att specialist ska skickas på alla larm. AH och Staffan Thorling ska kontakta SIR om detta. JL har även kontakt med KVA. SSAI håller på med revision av riktlinjer för prehospitalet anesthesi, vilket vi ombetts delta i. Stockholms akutläkarbilars bemanning adresseras av EK, TF och Pierre Sundin, mer om det på nästa möte. PL och DB ska fortsatt ha kontakt med Forsvarsmakten gällande detaljerna kring deras prehospitala bemanning.

§5 Nästa möte blir 180129 kl 2100.

§6 Ett mycket kraftfullt Leve för Göteborg utbringades till extra stor glädje.

§7 Mötet avslutades

Sekreterare Christoffer Jernling

Justerare Denise Bäckström

Justerare Tobias Falkenström